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جام جم آنلاين: هفتاد و سومين تقابل قرمز و آبي پايتخت در جام حذفي در شرايطي برگزار ميشود كه با كم شدن سهميه حضور
باشگاههاي ايراني در ليگ قهرمانان آسيا، اين مسابقات از اهميت بيشتري نسبت به چند فصل اخير برخوردار است.

اين براي سومين بار در تاريخ است كه 2 تيم در چارچوب رقابتهاي جام حذفي به مصاف هم ميروند كه سهم هر كدام از تيمها يك
پيروزي بوده است.

نخستين بار در سال 67 در مرحله يكچهارم نهايي جام حذفي پرسپوليس و استقلال در ورزشگاه آزادي، برابر هم قرار گرفتند كه بعد از
120 دقيقه بازي، به تساوي بدون گل رسيدند و در نهايت پرسپوليس با پيروزي 4 بر 2 در ضربات پنالتي موفق شد به مرحله بعد

صعود كند.

اما دومين شهرآورد جام حذفي سال 77 برگزار شد، سرخابيها در فينال در يك مسابقه حساس به مصاف هم رفتند كه استقلال با
پيروزي 2 بر يك قهرمان اين دوره از رقابتها شد.

شهرآورد هفتاد و سوم، سومين ديداري است كه هجدهم آذر ماه برگزار ميشود، نخستين بازي 18 آذر 1352 برگزار شد كه به تساوي
يك - يك انجاميد و دومين ديدار را 18 آذر 56 پرسپوليس 2 بر يك به سود خود به پايان رساند.

پيشكسوتان 2 تيم، بر اين باورند كه ديدار هفتاد و سوم 2 تيم از حساسيتهاي ويژهاي برخوردار است، پرسپوليس به عنوان مدافع
قهرماني جام حذفي و استقلال صدرنشين ليگ برتر با توجه به كم شدن سهميه حضور باشگاههاي ايراني در ليگ قهرمانان آسيا،
جديتر به قهرماني در اين مسابقات ميانديشند، اين ديدار با اين كه از مرحله يكچهارم نهايي برگزار ميشود، يك فينال زودرس و
يك ديدار پرشور و هيجان محسوب ميشود، اين كه شانس كدام تيم براي پيروزي بيشتر است، سوالي است كه كسي پاسخ درستي

به آن نميدهد چون اغلب معتقدند كه بخصوص اين ديدار را نميتوان پيشبيني كرد.

حساسيت بازي، افت كيفي

محمود فكري، كاپيتان اسبق استقلال شانس هر دو تيم را به يك اندازه ميداند و به &#171;جامجم» ميگويد: چيزي كه اين بازي را
براي هر دو تيم سخت ميكند، اهميت اين مسابقه و حذفي بودن آن است، جايي كه مساوي معني ندارد و اين مساله باعث ميشود
كه ناخودآگاه بازيكنان احتياط كنند. اميدوارم اين مساله در زيبايي بازي، تاثيري نداشته باشد چون هر وقت حساسيت بيشتر ميشود

از نظر كيفي، بازي تحت تاثير قرار ميگيرد.

وي در مورد بازي ضعيف استقلال مقابل سايپا مهركرج ميگويد: به نظر من، اين مسابقه نميتواند ملاك ارزيابي استقلال باشد،
مهمترين دليلي كه باعث ميشود تيمهاي بزرگ مقابل برخي تيمهاي گمنام يا ضعيفتر خوب كار نكنند، دستكم گرفتن حريف است.
خود من زماني كه بازي ميكردم، يادم هست درست يك بازي بعد از چنين مسابقههايي تيم متحول ميشد، بنابراين فكر ميكنم در
مقابل پرسپوليس شرايط عوض ميشود و آنقدر انگيزه هست كه هيچ تيمي دوست ندارد بازنده باشد، اما هر مسابقهاي را بتوان

پيشبيني كرد اين بازي را نميتوان پيشبيني كرد بخصوص كه اين بار يك تيم حتما بايد بازنده باشد.

كاهش سهميه ليگ قهرمانان؛ افزايش انگيزهها

ناصر ابراهيمي، مربي پيشين پرسپوليس شرايط 2 تيم در جدول ردهبندي ليگ برتر را در تعيين نتيجه شهرآورد موثر نميداند و در
گفتوگو با &#171;جامجم» تصريح ميكند: زماني كه ما در پرسپوليس كار ميكرديم، وقتي تيمي صدرنشين ليگ برتر بود، هم بيشتر

از الان قهرمانياش محتمل به نظر ميرسيد و هم جام حذفي برايش كم اهميت ميشد، اما الان وضعيت فرق كرده است.
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نكته: كاهش سهميه حضور باشگاههاي ايراني در ليگ برتر باعث شده تا اهميت جام حذفي بيشتر از فصل قبل باشد؛ چيزي كه بر
جذابيتهاي شهرآورد پايتخت افزوده و آن را غيرقابل پيشبيني كرده است

بويژه كه سهميه تيمهاي ايراني در ليگ قهرمانان آسيا كم شده و جام حذفي يك راه نزديكتر براي رفتن به آسيا محسوب ميشود،
استقلال با وجود صدرنشيني نميتواند با توجه به بازيهاي باقيمانده از قهرمانياش در ليگ برتر مطمئن باشد و اين بار بر خلاف

بازيهاي چند فصل اخير در جام حذفي، براي اين رقابتها انگيزه دارد.

دشواري قهرماني در جام حذفي

ابراهيمي درباره وضعيت كنوني پرسپوليس ميگويد: به نظر من، اصلا درست نيست كه فكر كنيم قهرماني در جام حذفي كار راحتي
است، پرسپوليس در 2 فصل گذشته، قهرمان مسابقاتي شد كه هميشه هر مسابقهاش حساس است، در چند بازي اخير هم مقابل
سايپا، سپاهان و ذوب آهن، پرسپوليس خيلي خوب كار كرد و اگر بتواند همان بازي مقابل ذوب آهن را به نمايش بگذارد، شانس

صعود به مرحله بعد را دارد.

فينال زودرس؛ جنگ بين هافبكها

به عقيده ابراهيمي، اين فينال زودرس جنگ ميان هافبكهاست و هر تيمي خط مياني را در دست بگيرد، ميتواند برنده باشد.
ابراهيمي ادامه ميدهد: ضعف استقلال و پرسپوليس در يك نقطه مشترك است، هر دو تيم در عمق دفاعي مشكل دارند، با در نظر
گرفتن اين ضعف، هافبكهاي دو تيم در تعيين ميل هجومي تيم و حفظ بازي نقش مهمي دارند. اين بازي را پيشبيني نميكنم چون

هر پيشبينياي تحت تاثير تعصب و علاقه است، اما اميدوارم بازي جذاب و خوبي باشد.

مديريت بهتر؛ نتيجه مطلوبتر

محمدحسن انصاريفرد، مديرعامل باشگاه راهآهن و پيشكسوت پرسپوليس مهمترين نياز كنوني سرخپوشان را در آستانه مصاف با
استقلال اعتماد به نفس ميداند و ميافزايد: به نظر من، آنچه باعث نوسان پرسپوليس در هفتههاي اخير بوده، نداشتن اعتماد به
نفس است، تيم استيل نياز دارد كه باور كند ميتواند و اتفاقا نيمكت قوي و خوبي هم دارد. بازيكنان جوان اتفاقا باانگيزه هستند و
ميتوانند مربي را در روزهاي سخت كمك كنند، در مورد شهرآورد هم بايد گفت كه اين مسابقه با ديدارهاي ليگ فرق دارد و حساسيت
براي هواداران هر دو تيم بالاست، اين حساسيت به بازيكنان نيز منتقل ميشود و اگر هر دو تيم براي تساوي به ميدان بروند، از
جذابيت بازي كم ميشود. اما در عوض هر تيمي مديريت بهتري داشته باشد، ميتواند از حداقل فرصتها حداكثر استفاده را ببرد و

كار را در 90 دقيقه تمام كند كه البته فكر ميكنم با توجه به جدول ليگ برتر، هنوز هم جام حذفي براي پرسپوليسيها مهمتر است.

تفاوت شهرآورد حذفي با شهرآورد ليگ

منصور پورحيدري، اما از جديت استقلال در اين فصل براي تصاحب جام حذفي خبر ميدهد و ميافزايد: در يكي، دو فصل گذشته،
سهميه حضور در ليگ قهرمانان آسيا، خيال بعضي تيمها را راحت كرده بود، از طرفي، استقلال به دليل موقعيت بهتر در جدول براي
جام حذفي كمانگيزهتر بود، اما حالا قضيه فرق دارد و مصمم هستيم مثل صدرنشيني در ليگ، در جام حذفي هم با جديت و قدرت
پيش برويم. ديدار با پرسپوليس در اين مرحله، يك فينال زودرس است و همين آن را نسبت به شهرآوردهاي ليگ متفاوت ميكند،
شرايط روحي تيم ما خوب است، خوشبختانه اجازه نداديم هيچ حاشيهاي بحرانآفرين شود و با آمادگي كامل براي صعود به نيمه

نهايي به مصاف پرسپوليس ميرويم.
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